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Interpelacja

Milanówek dn. 26.04.2007

Burmistrz
Milanówka

Prosze o wyjasnienie, dlaczego na gminne drogi wysypywany jest zuzel, kto podejmuje

takie decyzje i czy jest to zgodne z prawem ochrony srodowiska.
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Burmistrz Miasta Milanówka
mgr Jerzy Wysocki

BM.0057/ At /07 Milanówek, 01.06. 2007 r.

Pan Waldemar Parol
Radny Miasta Milanówka

Odpowiedz na interpelacje zlozona do Rady Miasta w dniu 26.04.07 r.

W odpowiedzi na interpelacje w sprawie wysypywania zuzla na drogi gminne informuje, ze
zuzel paleniskowy jest powszechnie stosowanym materialem w drogownictwie do powierzchniowej
stabilizacjikorony dróg gruntowych, szczególnie o malym natezeniu ruchu. Wbudowywanyzuzel posiada
konieczne atesty wymagane dla materialów stosowanych w budownictwie drogowym. Dodatkowo, przy
nowo wykonywanychdrogach w poblizuzabudowan, w miejscach narazonych na tzw. "przeciagi",celem
zmniejszenia ewentualnego pylenia, zuzel przykrywanyjest warstwa piasku drobnoziarnistego. Przykrycie
takie wykonano w ostatnim okresie na ulicach Hellera, Fieldorfai Cichej. Decyzjeo rodzaju stosowanego
materialu do stabilizacjidróg gruntowych, na wniosek referatu Technicznej Obslugi Miasta, podejmuje
osobiscie.

Z powazaniem

B U l~ '\Yl-A' ó' R Z
\1IASTK1vUL'\N() ",'Kft

Otrzymuja:
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